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متن پرسش

سلام: خداوند متعال قبل از خلق یک انسان، میداند که این انسان با اختیاری که دارد، خود را به جهنم

خواهد افکند. در این پرسش نمیخواهم اختیار انسان را نفی کنم. اما این که خداوند موجودی را خلق

می کند که میداند بدبخت خواهد شد (ولو با اختیار کامل خودش) این با عدل الهی سازگار است؟

ممنون

متن پاسخ

باسمه تعالی: سلام علیکم: حضرت ربّ العالمین به حکم آنکه سمیع و خبیر است تقاضای وجود هر

طالب وجودی را میشنود و آگاه است از آنچه آن مخلوق را چه بودنی خواهد بود. حال این انسان

است که باید با انتخابهای خود جایگاه خود را معلوم کند. موفق باشید 


